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Onderwerp vraag:  Nieuwe sporthal op Winketkaai (of elders); 

Toelichtende nota 
  

 Ruim een jaar geleden verblijdde het toenmalige stadsbestuur basketminnend 
Mechelen in het algemeen, basketbalclub “Kangoeroes” in het bijzonder, met het nieuws dat 

ze een grondige metamorfose plande van de Winketkaai, inclusief een nieuwbouw van een 
(weliswaar door de club te financieren) sporthal (grotendeels gepland op het terrein waar nu 

de verouderde hal staat en met terbeschikkingstelling van de gronden door de Stad). 
In die planning was ook sprake van tientallen nieuwe woningen in de buurt, al werd daar snel 
op teruggekomen. 

Reeds 7 jaar geleden werd aan de basketbalclub “Kangoeroes” al beloofd dat er in de te 
ontwikkelen “Ragheno”-site een grote sporthal zou komen, wat voor de fusieclub o.m. een 

reden was om hun thuisbasis in Mechelen te vestigen en te houden, al moesten Europese 
matchen dan wel tijdelijk naar Willebroek verhuizen (ingevolge reglementering bij Belgische – 
en Europese basketbalfederaties).  Intussen is gebleken dat dit geen realistisch haalbare 

optie was, zeker niet op korte termijn. 
Inmiddels zijn we in een nieuwe legislatuur beland, is het stil geworden rond de recentste 

plannen en kampt de club steeds meer met diverse problemen qua huisvesting (te kleine 
accommodatie voor een te snel uitbreidende (succes)club, klachten van de buurt - met o.a. 
juridische procedures, dreigen van basketbalfederaties met verbod op competitiewedstrijden 

aldaar, enz.) en mobiliteit (ontbreken van fietsenstallingen in de directe omgeving, bussen 
die moeilijk ter plaatse raken, parkeergerelateerd buurtprotest, enz.).  

De club heeft na de gemeenteraadsverkiezingen van 4 maanden geleden tot haar grote spijt 
niets meer mogen vernemen van het stadsbestuur. 
 

Vragen die zicht stellen zijn o.m. : 
- Is dit stadsbestuur nog steeds zinnens om de club de gronden aan de Winketkaai, waar 

nu de stedelijke sporthal staat, ter beschikking te stellen voor een nieuwbouw? 
Zo ja, gaat zij de club daarbij op enigerlei wijze helpen? 
Zo neen, waarom wenst zij dit niet langer te doen, na eerdere aankondiging daarvan 



door het vorige stadsbestuur (met een zelfde schepen van sport, een zelfde 
burgemeester, enz.)? 

- Is er een andere piste die dit stadsbestuur terzake bewandelt? 
- Hoe gaat intussen het stadsbestuur de club de komende jaren helpen met haar 

huisvesting en alle daaraan gerelateerde problematieken? 
- Erkent dit stadsbestuur het belang van een nationale basketbaltopclub (met Europese 

bekendheid) voor haar eigen uitstraling en wat is haar dat waard? 

- Plant het stadsbestuur op korte termijn gesprekken met de verantwoordelijken van de 
basketbalclub? 
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